《单词百科:make-to-stock是什么意思?make-to-stock怎么发音?make-to-stock的解释和用法》

英语单词make-to-stock是什么意思?make-to-stock怎么读?make-to-stock怎么发音?美加网为您整理了make-to-

stock的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



make-to-stock怎么读

make-to-stock的读音:['me kt' st' k]

make-to-stock的意思

1、adj.面向库存的;

make-to-stock的相关词组

1、make love 做爱;表达对...的爱;

- 2、failed to fetch 未能获取
- 3、award something to someone 把东西奖励给某人
- 4、awaken to 醒悟;醒来;
- 5、awake to 醒来时看[听]到;意识到,明白;
- 6、attune to 使调和;习惯于;习惯於
- 7、attributed to 所涉经费问题
- 8, attribute to

把某事归因于某人[某事];认为某作品出自某人之手;认为某事[物]属于某人[物];

- 9、attributable to [医]adj.可归因的,可归属的;
- 10、attitude to 态度
- 11、attest to 证实;证明了;
- 12、attend to 处理;注意;听取;致力于;
- 13、attempt to do 尝试去做;
- 14、attempt to 尝试,企图;试图做某事;
- 15、attain to 达到, 获致;
- 16、attachment to someone 对某人的依恋
- 17、attached to 附属于,隶属于;
- 18、attach to (使)贴[系,粘]在...上;(使)相关;(使)牵连;(使)依附;
- 19、attach oneself to 依附,参与;
- 20、attach importance to 重视;

make-to-stock的双语例句

1. You can render the chicken down to make stock for soup.

你可以把这只鸡做成汤料.

2. In fact, hotheaded stock investors make better decisions Academy of Management Journal showed.

实际上, 鲁莽的股票者们能做出更好的决定.

3. The carmaker's stockmarket value is now around \$ 700 m, which represents less than 1 % of Toyota's.

现在通用公司股市价值约7亿美,不到丰田的1%.

4. Intensification of Livestock Production and Environmental Risks : Can We MakeSpatially Explicit Assessments?

如何评估集约式畜牧业生产的环境代价?

5. To make routine inspection on stock material andes report it trimester.

定期检查包料库存并统计.

6. You've got to believe in yourself to make your buyer take stockat par and accrued interest.

你必须相信自己能让那<mark>些买家连本带</mark>利的买走这些东西.

7. You make us a byword among the nations, A laughingstock among the peoples.

诗44:14你使我们在列邦中作了笑谈、 众民向我们摇头.

8. Loss is to happen in make and the corporeal loss in stock processing process.

损耗是发生在制造和物料处理过程中的物质损失.

9. To make matters worse, antimicrobials have been introduced into hand creams, household cleansers, livestock feed.

更糟糕的是, 抗微生物药物已被掺合进擦手霜、 家庭清洁剂和牲畜饲料中.

10. Tom, cast your eyes over that new stock and make sure it's all there.

汤姆, 查看一下那批新进的货,确保一件不差.

11. These different views make discus of inherit of stock right more complicated.

这些观点的不同,使得对股权继承问题的探讨更加复杂.

12. Make suggestion on the stock of slacken, over stock and dethrone. Destroy it after approved.

对公司呆滞物资、 超储物资、废旧物资等及时提出处理建议,待批准后组织实施.

13. I invoke the stock deity Buffet's quotation to make a further explanation.

这里引用股神巴菲特的一句话,做进一步说明.

14. Knowing how to buy and sell stocks is a good way to make a fast buck.

懂得如何买卖股票是轻松获利的好方法.

15. Therefore, Chinese stock jobber should be prepared, standardize operations in 12.com development, and make improvement while innovating.

因此, 我国券商也必须未雨绸缪, 在发展中规范, 在创新中完善

16. We will have to sell off the overstock to make room in the warehouse.

为了腾出库房场地,我们<mark>必须廉价出</mark>售存货.

17. Clutch in headstock makes the lathe start smoothly and brake quickly.

在车头离合器使车床顺利启动和制动迅速.

18. You can make yourself a laughing stock by using idioms in a incorrect way.

有的时候,误用成语是会贻笑大方的.

以上是美加网为您整理的make-to-stock怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助 。查看更多关于make-to-stock的用法、make-to-stock的释义、make-tostock的相关详情请点击: https://dict.tjgzz.com/make-to-stock